
                           Protokoll  27-01-2015
                             Extra möte angående skolan

Byalaget mötte Alf Månsson från Hästveda Intresseförening och

Jimmi Sandell från Farstorps föräldraförening .

Informerade om respektive skolor och diskuterade problemen med sviktande 
elevunderlag och flyttande av elever till andra skolor.

Bestämde att träffas igen när ny områdes rektor är tillsatt.


